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          Тема выпускной квалификационной работы: «Проектирование систем водоснабжения и водоотведения в многоэтажном жилом здании».Данная работа посвящена расчету и проектированию систем водоснабжения и канализации в многоэтажном жилом здании. Также помимо раздела ВК в проекте были рассмотрены и другие инженерные сети.Место строительства – г. Санкт-Петербург, Калининский район, ул. Академика Константинова, дом 1. Общая площадь земельного участка: 0,8624 га.Проектом было предусмотрено проектирование 14-этажного жилого здания, состоящего из двух секций и включающее в себя 190 квартир и 1 встроенное помещение для аренды. Также было запроектировано благоустройство выбранного участка строительства.Одной из главных задач раздела «Водоснабжение и водоотведение» является обеспечение жителей здания необходимыми коммуникациями. А также соблюдение всех санитарно-гигиенических требований по качеству воды и её отчистки.Проект жилого здания был запроектирован в соответствии с требованиями действующих нормативных документов.
        

        
          The topic of the final qualifying work: " Design of water supply and sewerage systems in a multi-storey building".This work is devoted to the calculation and design of water supply and sewerage systems in a multi-storey residential building. In addition to the VK section, other engineering networks were also considered in the project.The construction site is the St. Petersburg, Kalininsky district, str. Academician Konstantinov, 1.The project provided for the design of a 14-storey residential building consisting of two sections and comprising 190 apartments and 1 built-in rental space. Also, the design of the selected construction site was planned. Also, one of the main tasks of the engineering preparation of the territory is its protection from flooding and flooding. For this purpose, a mixed system of non- pressure gravity rain drainage was developed, which serves to remove precipitation and protects the territory of a small settlement from flooding, and a drainage system that protects the territory of the OPSS as part of the recreation area from flooding.One of the main tasks of the section «Water supply and sanitation» is to provide the residents of the building with the necessary communications. As well as compliance with all hygienic requirements for the quality of water and its cleaning.The design of the residential building was designed in accordance with the requirements of the current regulatory documents.
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